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Protokół Nr 29/2022 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 22 lutego 2022r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk i Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2022; 

b. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038; 

c. ustalenia kosztu za jedna godzinę usług opiekuńczych; 

d. wyrażenia zgody na zamianę gruntów w Pierzchniance; 

e. zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica; 

f. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

2. Zajęcie stanowiska w sprawie projektu uchwały w sprawie  zmian w uchwale w sprawie 

wyboru komisji stałych rady gminy.   

3. Wypracowanie sprawozdania z działalności komisji za rok 2021. 

4. Sprawy różne.  

 
Ad.1.a) Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w budżecie Gminy na rok 2022 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmniejsza się plan 

dochodów budżetowych łącznie o kwotę 1 272 845 zł, z tego  zmniejsza się dochody w dziale 

transport i łączność o kwotę 1 324 114 zł i to jest zmniejszenie dochodów z tytułu dotacji z 

Funduszu Dróg Samorządowych. Dotacja przyszła w roku ubiegłym i teraz wprowadza się do 

budżetu jako nadwyżkę się  z lat ubiegłych  oraz zwiększa się dochody o kwotę 51 269 zł z 

tytułu  zwrotu niewykorzystanych dotacji przez Miejsko-Gminną Bibliotekę Publiczną Po 

stronie wydatków zwiększa się plan wydatków budżetowych o kwotę 627 600 zł. Omówił 

szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz 

zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu 

uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków 

na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2022 roku, w załączniku Nr 4 

Zadania inwestycyjne roczne w 2022r., w załączniku Nr 5 Plan przychodów i rozchodów 

budżetu w 2022r., w załączniku Nr 6 Dochody i wydatki związane z realizacją  zadań 

realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2022r. i w załączniku Nr 7 Dotacje celowe w 2022 roku. 
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Na zadawane przez członków komisji pytania związane z realizacją budżetu na 2022r. 

Burmistrz Miasta i Gminy i Skarbnik Miasta i Gminy udzielali wyjaśnień. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2022 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2022. 

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2022-2038 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy na rok 2022, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza od początku roku 2022. Omówił wprowadzane 

zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2022-2038 i w załączniku 

Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2022-2025, które szczegółowo przedstawia 

objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik Nr 3 do projektu uchwały.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2022-2038. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie ustalenia kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych i przedstawiła brzmienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. Zapytała czy członkowie komisji mają pytania w 

sprawie projektu uchwały.  

Członkowie komisji nie występowali i nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych w związku z tym przewodnicząca 

komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia kosztu za jedną godzinę usług opiekuńczych. 
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Ad.1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            wyrażenia zgody na zamianę gruntów w Pierzchniance i przedstawiła brzmienie 

projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że Prezes Gminnej Mleczarni w Pierzchnicy zwrócił się z 

propozycją żeby dokonać zamiany działek ponieważ działka, na której jest usytuowany zakład 

jest oprócz tego jeszcze część, która jest niezagospodarowana w kierunku ujęcia wody. Trochę 

wyżej gmina ma dwie działki i jedna ma 21 arów i Prezes wyszedł z propozycją żeby część 

działki która sąsiaduje wieżą ciśnień, a jest własnością mleczarni przekazać gminie, natomiast 

gmina żeby w zamian za to, tamtą działkę przekazała. Prezes Gminnej Mleczarni chce budować 

nowy zakład, współpracuje z jakimś podmiotem i chcą uruchomić nową produkcję, jest 

możliwość uzyskania dotacji na wybudowanie nowego zakładu. Powierzchniowo działki są 

porównywalne. Idea jest taka żeby pomóc mleczarni, gmina nie traci na gruntach. Skoro mają 

możliwość wybudowania nowego zakładu, bo w tej części nie bardzo się da wybudować z 

uwagi na wieżę ciśnień. Jak powstanie nowy obiekt to zawsze coś będzie nowego. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski powiedział, że w tej sprawie już trochę słyszał od ludzi. 

Za tę sprawę można zostać posądzonym o niegospodarność, o działanie na szkodę gminy, tak 

Burmistrz jak i rada. Ludzie mówią, że oddaje się działkę, która jest warta 150 tys. zł a bierze 

się obszar nikomu niepotrzebny. Skarbnik musi się skrobać z każdym groszem a tu oddaje się 

od tak wartościową działkę. 

 Radna Renata Błaszczyk powiedziała, że też dotarły do niej informacje, że gmina 

dostaje bezwartościową działkę, a oddaje o jakiejś wartości. Mleczarnia nie jest własnością 

gminy. Gmina nie będzie czerpać zysków. Pomaga się komuś, ktoś przejmie kto inwestuje i 

nawet mleczarnia nie będzie mieć korzyści. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski sugerował żeby mleczarnia wyłożyła pieniądze i kupiła 

tę działkę od gminy.  

 Burmistrz powiedział, że ta sprawa jest do rozważenia nie przesądza, że to ma być 

zamiana. Prezes wystąpił z taką propozycją to przygotował taki projekt uchwały o zmianę.  

 Radny Wiesław Kwaśniewski powiedział, że będzie głosował przeciw zamianie. 

Sugerował żeby komisja wyraziła negatywną opinię o projekcie uchwały i odstąpić od zamiany 

działek. 

Po dyskusji przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

negatywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów w 

Pierzchniance. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

negatywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała negatywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę gruntów w Pierzchniance. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica i przedstawiła brzmienie projektu 

uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że dotychczas prowizja to jest 7% od zainkasowanych kwot. 

Na sesji w grudniu był wniosek żeby podwyższyć prowizję na 10%. Mówił, że sprawdzał i w 
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Chmielniku jest prowizja 10%, w Morawicy jest 10%. Wiele osób płaci podatki i opłaty za 

śmieci przez internet. Sołtysi roznoszą nakazy podatkowe, deklaracje na śmieci i nie mają za to 

wynagrodzenia. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji 

poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica. 

 

Ad.1.f)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. Przedstawiła brzmienie projektu uchwały.  

 Burmistrz poinformował, że ten projekt uchwały jest taki jak poprzedni tylko dotyczy 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi i w tym przypadku również jest 

proponowana prowizja w wysokości 10% od zebranych kwot. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

 

Ad. 2)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

          w uchwale w sprawie wyboru komisji stałych rady gminy i poprosiła Burmistrza o 

udzielenie informacji w tej sprawie. 

 Burmistrz poinformował, że po śp. Michale Stępniu są wolne miejsca w komisjach. 

Chodzi o uzupełnienie tych komisji. Punkt 1 dotyczy komisji samorządowej i punkt 2 dotyczy 

komisji skarg wniosków i petycji.  Był sygnał od nowej radnej, że nie będzie chciała 

uczestniczyć w żadnej komisji bo szuka pracy i będzie to kolidowało z pracą. Jest do 

rozważenia, bo radny może być maksymalnie w dwóch komisjach. Jest troje radnych, którzy 

są w jednej komisji. Radna Magdalena Sikora jest w jednej komisji, radny Piotr Cendrowski 

jest w jednej komisji i radny Stanisław Baran jest w jednej komisji. Z tych trojga radnych do 

komisji skarg wniosków i petycji może być wybrana tylko radna Magdalena Sikora, a do 

samorządowej mogą być wybrani radny Cendrowski albo radny Baran. Przede wszystkim radni 
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musza chcieć żeby być w tych komisjach. Projekt został skierowany po to żeby przedyskutować 

ta sprawę. Może radna Katarzyna Stradomska zmieni zdanie i będzie chciała przynależeć do 

którejś komisji. Procedura wyboru będzie taka, że ktoś kogoś musi zgłosić i głosowanie będzie 

jawne. Jeżeli będzie jeden kandydat to nie głosuje się nad kandydatem tylko podejmuje się 

uchwałę natomiast jeżeli będzie  dwie osoby chętne na jedno miejsce, to wtedy głosowanie 

będzie jawne imienne. Jeżeli nie będzie chętnych to pozostawi się komisje bez uzupełnienia. 

Po dyskusji członkowie komisji ustalili, że będą rozmawiać z tymi radnymi co mogą 

być wybrani do komisji żeby wyrazili zgodę na powołanie ich do komisji, w których powstały 

wakaty. 

  

Ad. 3)Przewodnicząca komisji poinformowała, że przygotowała projekt sprawozdania z pracy  

          komisji budżetowej za rok 2021 i przedstawiła członkom komisji projekt sprawozdania. 

Zapytała członków komisji czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania, ktoś chciałby 

coś dodać, czy inaczej sformułować. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodnicząca komisji poddała do zatwierdzenia sprawozdanie z pracy Komisji 

budżetowej Rady Miejskiej w Pierzchnicy za rok 2021. 

Na 6-osobowy skład komisji budżetowej w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za 

przyjęciem sprawozdania było 6 członków komisji. 

Sprawozdanie z pracy komisji budżetowej za rok 2021 zostało przyjęte przez komisję w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Sprawy różne. 

 Radna Kamila Adamczyk zapytała jaka jest szerokość pasa drogi powiatowej, bo jak się 

jedzie do Drugni jak są stawy w tym miejscu są bobry i popodcinały drzewa. Część się 

przewróciła a niektóre są nadgryzione i akurat w stronę drogi. Właściciele gruntów mogliby 

poprzewracać te drzewa tylko żeby nie było zarzutów, że to jest w pasie drogi. 

 Burmistrz powiedział, że pas drogowy ma różną szerokość w jednym miejscu jest 

szerzej w innym szerokość jest mniejsza nie ma równego pasa drogi. Powiedział, że 

najbezpieczniej będzie żeby złożyć wniosek o usunięcie tych drzew do urzędu, natomiast z 

urzędu taki wniosek zostanie przekazany do Powiatowego Zarządu Dróg. Zarząd Dróg oceni 

czy jest to w pasie drogowym czy poza pasem. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 


